



❖ *The Holy Synod of the Holy Apostolic Catholic Assyrian Church of the East* ❖

OFFICE OF THE SECRETARIAT

**STATEMENT FROM THE SECRETARIAT OF THE HOLY SYNOD
CONCERNING THE STATUS OF THE SPECIAL SESSION OF THE HOLY SYNOD OF THE
ASSYRIAN CHURCH OF THE EAST**

For Immediate Release

The Secretariat of the Holy Synod of the Assyrian Church of the East would like to update all of the faithful of the Assyrian Church of the East concerning the status of the special of the Holy Synod, previously called by His Holiness Mar Gewargis III Sliwa, Catholicos-Patriarch of the Assyrian Church of the East.

The Holy Synod which was scheduled to be held in the patriarchal see of Erbil, Iraq, from the 22nd to the 29th of April, 2020, has been postponed due to the restrictions of travel worldwide on account of the novel coronavirus pandemic. His Holiness has informed the bishops in writing, in his epistle dated April 16, 2020, that the Synod will take place as soon as international travel restrictions are lifted, and the general health conditions allow for the bishops of the Church to meet and elect the new Catholicos-Patriarch.

The faithful will be informed as soon as a new date for the Synod has been fixed.

Given this 20th day of April, 2020; from the Secretariat of the Holy Synod of the Assyrian Church of the East.

✝ Awa Royel

By Grace: Bishop of California &
Secretary of the Holy Synod.





❖ *The Holy Synod of the Holy Apostolic Catholic Assyrian Church of the East* ❖

OFFICE OF THE SECRETARIAT

**تصريح اعلامي من سكرتارية المجمع المقدس، حول عقد الاجتماع الخاص
للمجمع المقدس لكنيسة المشرق الآشورية**

للنشر الفوري

تود أمانة المجمع السنهادوسي المقدس لكنيسة المشرق الآشورية، أن تطلع جميع مؤمني الكنيسة بخصوص المجمع المقدس الذي دعا اليه قداسة البطريرك، مار كيوركيس الثالث صليوا، بطريرك كنيسة المشرق الآشورية في العالم. المجمع السنهادوسي المقدس الذي كان من المقرر عقده في الكرسي البطريركي في أربيل، العراق، للفترة من، 22- 29 نيسان 2020، قد تم تأجيله، لقيود السفر حول العالم بسبب وباء فايروس كورونا.

وقد أبلغ قداسته جميع الأساقفة، رسمياً، في رسالته المؤرخة في 16 نيسان 2020، انه سيتم عقد المجمع، بمجرد رفع القيود على السفر الدولي والصحة العامة، ليتمكن أساقفة الكنيسة، بالاجتماع وانتخاب البطريرك الجديد.

سيتم ابلاغ المؤمنين بالتأريخ الجديد لعقد المجمع، في حال تحديده.

حُررت هذه الرسالة من مكتب أمين سر المجمع المقدس في 20 نيسان سنة 2020 ميلادية.



✠ آوا روئيل ✠

✠ آوا روئيل ✠

بالنعمة: أمين سر المجمع السنهادوسي المقدس
وأسقف أبرشية كاليفورنيا، الولايات المتحدة الامريكية.